
 

 

 

 

PROTOKOLL GENERALFORSAMLING 30.03.2023 
1. Styretsleder Erik Rodhe ønsker velkommen til Sandefjord Penguins Ishockeyklubbs Årsmøte 

for året 2022. Godkjent 
 

2. Styret viser til innkalling av 26.02.2023 med spørsmål om det er bemerkninger til denne. 
Godkjent 
 

3. Valg av møteleder/ordstyrer, referent og to til å undertegne protokoll etter møtet. 

Møteleder: Erik Rohde 
Referent: Espen Gade 
 
Signatur protokoll:  
Atle C. Bakke 
Kenneth Aabol 

 
4. Styrets leder leste fra styrets beretning «årsrapport 2022». Beretningen er delt på klubbens 

nettside. Godkjent 
 

5. Styrets leder gjennomgikk årsregnskapet for 2022. Det ble gitt anledning til å stille spørsmål 
til beretningen, resultatregnskap og balanse. Godkjent 
 

1. Forslag til budsjett gjennomgått av styrets leder Godkjent 
(Alle oppfordres til å komme med forslag til både klubb- og lagsponsorer) 

 
6. Gjennomgang innkommende Saker, se vedlegg. 

1. Kompensasjon viktige roller i styret Godkjent  
2. Skaper til u-lag i hallen Vedtatt at styret skal komme med forslag til løsning innen 

oppstart sesong 23 (høst) 
3. Obligatorisk oppmøte 17.mai Ikke mulig å gjøre obligatorisk, men oppfordrer heller 

alle medlemmer til å delta 
 

7. Forslag til medlemskontingent / treningsavgift for kommende år. 
 
Forslag er å øke medlemskontingent med 50;- Fra 300 til 350;- 
Vedtar årsmøtet dette: Ja, Godkjent 
 
Forslag at årsmøtet gir styret mandat til å faststille treningsavgift for kommende sesong 
Godkjent 
 

  





Saksliste årsmøte 2022 

 

Følgende saker er innkommet og behandles under årsmøtet. 

 

1. 

SAK �l Årsmøte mars 2023: 

Å rekrutere personer �l styreverv blir vanskeligere og vanskeligere. Valgkomiteen for Sande�ord 
Penguins legger derved frem følgende forslag for kompensasjon for enkelte betydelig tyngre 
styreverv: 

  

 Valgkomiteen har sjekket opp klubbens overskudd pr sesong i snit de tre siste sesongene, og fåt 
frem tall som sier mellom 160 – 180 000,- pr. år. 

Medlemmer som betaler treningsavgi�/medlemskap er ca. 220 – �l 240 pers pr. år. 

  

Valgkomiteens anbefalinger: 

  

Leder                  > kompenseres med kr 30 000,- pr sesong. 

Sportslig Leder > kompenseres med kr 30 000,- pr sesong. 

Drifts Leder       > kompenseres med kr 30 000,- pr sesong. 

  

Økonomi holdes i klubben   > kompenseres med kr 65-70 000,- pr sesong/årsregnskap (en utfasing av 
dette betyr en betydelig merkost for Penguins) 

Øvrige kompensasjoner        > Det anbefales at Styremedlemmer, Lagledere, Trenere som spiller på 
noen lag selv fritas for treningsavgift - samt om at disse vervene også blir fritatt treningsavgift om de 
selv har et eller flere barn som er aktive i Penguins. 

  

Det anbefales av at treningsavgifter på alle nivåer økes med kr 400,- sesong pr. spiller. (vil utgjøre 
mellom 80-90 000,- økt inntekt) 

Det anbefales også at Medlemskapet i klubben økes med kr 50,- pr. stk. (vil utgjøre mellom 10-15 
000,- økt inntekt) 

Vi mener dette er fornuftig da dette har stått stille siden 2018, og ser vi til naboklubbene så i 
Vestfold/Telemark så er dette et akseptabelt nivå. 

Klubben vil også i fremtiden ha et fornuftig overskudd, om avgifter godkjennes av Styret Og Årsmøte 
våren 2023. 



 

Enligt styremøte november 2022 er hele styret inns�lt på at enkelte poster bør kompenseres. Dete 
har diskuterts iherdig i styret per e-post og på styremøtet 7 februar 2023. 

 

Sitende styre har stemt for kompensasjon og pålydende følgende beløp: 

Leder: 20.000 NOK 

Sportslig Leder: 20.000 NOK 

Dri�sleder: 20.000 NOK 

Økonomiansvarlig: 40.000 NOK. 

Styret stemte for kompensasjon i oven nevnte størrelse ordning, og rekommanderer at dete 
stemmes frem av årsmøtet og at oven nevnte priskorrigeringer vedtas av årsmøtet. 

 

 

 

 

 

 

Sak 2. 

Skap  

Vi foreslår at det lages individuelle skap for oppbevaring av utstyr i hallen. For spillere i de eldste 
breddelagene, fra U12 og oppover. 

Og at dete prioriteres. 

• Disse lagene fra (U12/U14) trener 3 minimum ganger i uka.  

• Disse lagene (U12/U14) trenger uanset mindre og minimalt med hjelp i garderoben. 

• Det er ønskelig at spillere bruker åpen hall. Da er det en forutsetning at rammebe�ngelsene er på 
plass. Med skap i hallen vil flere være mere på is. Det vil øke skøyte ferdighetene �l våre spillere 

• Flere kan komme seg �l hallen selv, som bor i nærheten, uten å må bli kjørt. 

• Spillere fra andre byer kan ta buss selv �l hallen og komme seg på is 

• En del spillere bor utenbys og man kan kjøre færre biler �l hallen pr. trening eller åpen hall. 

• Dete vil skape mindre stress for foreldre og spillere i en allerede hek�sk hverdag, da spillere selv 
kan sørge for sin egen trening eller åpen hall 

• Enklere å komme seg på åpen hall, flere vil være mere på is som igjen skaper ferdigheter. 
Spillerutvikling. 



  

Når klubbens mantra er:  

"Vår visjon er å bli Ves�olds breddeklubb innen ishockey". 

Da bør ungene prioriteres, ikke veteraner som trenere 1-2 ganger i uka og er høyst kabable �l å kle på 
seg selv og komme seg �l hallen på egenhånd. Da disse har felles skap-plass og utbredt oppbevaring 
av køller i hallen pr nå.  

 

Vi håper klubben tar investeringen hva materialer angår.  

Forslag om at skapene lages på dugnad av foreldre. 

Og at prosessen og byggingen styres av faglærte snekkere.  

Vi har hver�all en foreldre som er faglært snekker og har sagt ja �l å bidra �l dete. Håper flere 
håndverkere kan bidra. Ber om bistand for dete. 

Vårt forslag er at skapene leies på sesong-basis. (200-400kr pr skap?) 

For å dekke material kostnadene og vedlikehold.  

De yngste må uanset ha hjelp i garderoben og behovet for skap er ikke like tydelig. Men har vi plass 
lager vi så mange skap som mulig  

 

På vegne av U12, spillere, støteapparat og foreldre. 

Med støte fra U14, spillere og støteapparat. 

 

Fredrik Thorsen 

91382998 

 

 

 

 

Sak 3. 

 

SAK: 

 

Vil igjen minne om Borgertoget 17 mai, har forven�nger �l styret melder Alle lag om at deltakelse bør 
være obligatorisk del av å være medlem i klubben. 

 



Ta på klubbdrakta og møt opp 

 

 

 

 

 

    8 Svendsen Jarle 

 

     Sporstlig Leder 

     Sande�ord Penguins Veteran 1 

    +47 907 15 290  

 

 

 

 

 

  

 
 
 
 
 
 



Valgkomite, inns�lling styreverv. 

 
God kveld, Alle sammen  

  

Som sagt har Valgkomiteen jobbet frem nye verv �l styret i Sande�ord Penguins ishockey klubb over 
lengere �d, vil takke Fredrik T for solid samarbeid i denne prosessen. 

  

Valgkomiteen anbefaler følgende verv �l nyt styre.  

  

Leder: Henning Fevang (ny) 

 Økonomiansvarlig: Henning Fevang  

 Nestleder: Jan Olav Sääv (Ny) 

 Sportslig Leder: Anton Alexander Fasth (ny) 

 Marked/sponsorer: Kris�an Aagaard (ikke på valg) 

 Webansvarlig: Espen Gade (ikke på valg) 

 Styremedlemmer: Charlote Bergh & Siri Sanna (ikke på valg) 

   

Roller utenfor styret med funksjoner 

Barneidretsansvarlig: Miriam Norheim (ny) 

Jenteansvarlig: Ragnhild Andersen (ny) 

Dri�sleder: Fredrik Jernberg (ny) 

 

Valgkomite: Fredrik Thorsen (blir med videre) S�g Frydenlund (ny) Atle Bakke (ny) & Øystein Egeberg 
(ny) 

 

  

     8 Svendsen Jarle 

  

     Sporstlig Leder 

     Sande�ord Penguins Veteran 1 

    +47 907 15 290  




